
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2019. augusztus 22-én megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében 

 
 
 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett, Dr. Bakos Beáta, 
Bertalan László, Gyárfás Lajos, Seresné Lados Éva, Szöllősi János, Tóth Imre 7 fő képviselő.  
 
Később érkezik: Bagi Zsolt Arnold 1 fő képviselő 
 
Előzetes bejelentés mellett távolmaradt:, Major Ferencné 1 fő képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője 
Lajosné Kiss Klára a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője,  
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Göröcs László a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény megbízott 
vezetője, 
Müllerné Braun Erika az Ozoróczky Mária Szociális Központ intézményvezetője, 
Tóth Dániel rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
Szikszai János a Szászbereki Kolping Katolikus Általános Iskola Jászladányi 
Tagintézményének vezetője, 
Szőllősi Péter a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Jászberényi üzemmérnökség 
vezetője, 
Szmetana Róbert a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. képviselője. 
 

 
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester nagy tisztelettel köszönti a soros ülésen 
megjelenteket, külön köszönti a meghívott vendégeket. Megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 
7 fő jelen van, Bagi Zsolt Arnold képviselő és Major Ferencné alpolgármester jelezte, hogy 
késni fog. A képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitja. Megkérdezi, hogy a 
meghívóban szereplő 19 napirendi ponttal kapcsolatosan van-e valakinek kérdése, vagy plusz 
napirendi pont, illetve módosító javaslata? 
 
Gyárfás Lajos képviselő: nyílt ülésben javasolja Egyebek napirendi pont tárgyalását. 
 
Szöllősi János képviselő: jegyző úrtól kérdezi, hogy van-e arra lehetőség, hogy az első 3 
napirendi pontot összevonják, és együtt tárgyalják, mivel a téma nagyon összevág, és egy 
cégről van szó? 
 
Lovász Imre jegyző: az első napirendi pont a beszámoló, a második a gördülő fejlesztési terv, 
külön döntések szükségesek hozzá, a témájuk is eltérő, ezért célszerűbb külön tárgyalni. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a harmadik napirendi pont a Móra iskola 
tájékoztatója, ami teljesen eltér az első kettőtől. 
 
Szöllősi János képviselő: köszöni a tájékoztatást. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 17. napirendi pontként Egyebek című napirendi pontot tárgyaljon a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
206/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 17. pontként kíván 
tárgyalni: 

17./ Egyebek 
 Előadó: Gyárfás Lajos képviselő 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 17 napirendi pontot nyílt ülésben, 3 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
207/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
 

1./ Beszámoló a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Jászladány településen 
nyújtott 2018. évi tevékenységéről  

 Előadó: Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. képviselője, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
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2./ Javaslat Jászladány Nagyközség Víziközmű szolgáltatásához kapcsolódó 
2020-2034 évi gördülő fejlesztési terv felújítási és pótlási tervrész 
megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. képviselője, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

3./ Tájékoztató a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskolában a 2018/2019-
es tanévben végzett oktató, nevelő munkáról (különös tekintettel a 
hátrányos és halmozottan hátrányos helyzetű gyermekek 
felzárkóztatásáról) 

 Előadó: Földváriné Greiz Ágnes igazgató 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

4./ Tájékoztató a Szászbereki Kolping Katolikus Általános iskola Jászladányi 
Tagintézményében a 2018/2019-es tanévben végzett oktató, nevelő 
munkáról (különös tekintettel a hátrányos és halmozottan hátrányos 
helyzetű gyermekek felzárkóztatásáról) 

 Előadó: Szikszai János tagintézmény-vezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

5./ A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka 
programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról 

 Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

6./ Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményben maximálisan 
felvehető gyermeklétszám felülvizsgálatára  

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság  

7./ Előterjesztés a védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, 
valamint új pályázat kiírására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

8./ Előterjesztés háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására 
valamint új pályázat kiírására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

9./ Javaslat a helyi választáson közreműködő Helyi Választási Bizottság 
tagjainak megválasztására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző 

10./ Előterjesztés a közterületen történő szeszesital fogyasztás szabályairól 
szóló önkormányzati rendelet elfogadására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

11./ Tájékoztató a polgármester és a jegyző 2019. július 1. - 2019. augusztus 15. 
közötti időszakban átruházott hatáskörében hozott döntéseiről 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző 
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12./ Előterjesztés a MÁV Magyar Államvasutak Zártkörűen Működő 
Részvénytársasággal kötendő együttműködési megállapodás elfogadására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

13./ Előterjesztés a fogorvosi rendelőben működő légkondicionáló készülék 
cseréjére 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

14./ Előterjesztés a közművelődési érdekeltségnövelő támogatásra 
benyújtandó pályázatról 

 Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

15./ Előterjesztés vásárlási utalvány kibocsátására, valamint a vásárlási 
utalvány kibocsátásáról szóló szabályzat elfogadására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

16./ Előzetes környezeti vizsgálat lefolytatás szükségességének megállapítására 
 Előadó: Dankó Zoltán főépítész 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

17./ Egyebek 
 Előadó: Gyárfás Lajos képviselő 

 
 

Z á r t  ü l é s :  

 

18./ Javaslat Díszpolgári Díj adományozására 2019. évben 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

19./ Előterjesztés az 5055 Jászladány, Besenyszögi u. 14. szám, 52 hrsz. alatti 
ingatlanra bejegyzett jelzálogjog, valamint az azt biztosító elidegenítési és 
terhelési tilalom törlésére 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

20./ Előterjesztés a Jászladány, Szentgyörgyi u. 2200 hrsz-ú és 2197 hrsz-ú 
ingatlanok vételi ajánlatának megtárgyalására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Jászladány településen nyújtott 2018. 
évi tevékenységéről  
Előadó: Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. képviselője, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: köszönti Szőllősi Pétert és Szmetana Róbertet a 
Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. (TRVZRT) képviselőit. Az írásos beszámolót minden 
képviselő megkapta, megkérdezi, hogy kívánják-e az írásos anyagot szóban összefoglalni 
vagy kiegészíteni? 
 
Szőllősi Péter TRVZRT: amikor tavaly Jászladányon volt a képviselő-testületi ülésen, akkor 
éppen műszaki átszervezés zajlott a TRVZRT-nél, melynek már vége van. Jászladány a 
Nyugati főmérnökséghez tartozik, melynek főmérnöke Kocza Imre, azon belül a Jászberényi 
üzemmérnökséghez, és a Jászapáti üzemvezetőséghez. 3 fő szegmens van kialakítva, melynek 
vezetője kollégája Szmetana Róbert, ezen kívül szennyvízelvezés, szennyvíztisztítás, illetve 
vízhálózat. A jászladányi vízműnél továbbra is 4 kolléga dolgozik, kettő a telepen, kettő a 
vízhálózaton. Az írásos anyagban olvasható, hogy milyen feladatokat látnak el, illetve hogy 
mik történtek a vízműnél. A tavalyi évben több alkalommal követték egymást a vízhiány, 
vízingadozás probléma, melyen úgy érzi túl vannak. Akkor sikerült a problémát megoldani, 
azóta pedig nem kap ilyenféle jelzéseket. Jelenleg a vízmű normál üzemállapotot mutat, és 
rendben is van vele minden. A vízmintákban egy-két kémiai illetve bakteriológiai 
szennyeződést szoktak kimutatni, amit fertőtlenítéssel orvosolnak. Nagyobb probléma nem 
volt. a vízhálózaton a csőtörés rengeteg, a jászágban a legtöbb csőtörés Jászladányon 
mutatkozik. Rendben van a gerinc, rendben vannak a bekötések is. tavalyi évben 363 vízórát 
sikerült lecserélniük, az előző években volt egy kis hiányuk ebből, de az idei évben is 
elkezdték a lejárt vízmérők cseréjét. A tavalyi évhez viszonyítva a csőtörések száma +65, 
ebbe a gerinc és a bekötések is benne vannak. A szennyvíztelep normál üzemállapotot mutat. 
Van egy-két átemelő, aminél probléma szokott lenni, ez a lakossági szokásokat mutatja, hogy 
mindent, ami csak létezik sikerül belerakni a szennyvízhálózatba, ezzel szokott probléma 
lenni, főleg az átemelőknél. Lakossági dugulás szerencsére nem sok volt a tavalyi évben. 
Egyik telepen sem történt rendkívüli esemény. A legutóbbi ittjártakor beszélek arról, hogy az 
egyik szűrő töltetet ki kellett cserélni, ez megtörtént, azóta ez is működik. Az ügyfélszolgálat 
a call centeren keresztül díjtalanul hívható továbbra is. a vízcenter oldalán is fenn vannak, 
hogy a lakosság ügyintézéseit megkönnyítsék, továbbra is rendelkezésre áll csoportos 
beszedési megbízás és e-számla a fogyasztónak, ha ilyen szeretne. A kintlévőségekkel 
kapcsolatban el szeretné mondani, hogy tavaly új vállalati rendszerre álltak át, ami nem ment 
teljesen zökkenőmentesen, ezért a kintlévőségek azért ugrottak meg ennyire, mert nem 
mentek ki felszólítások. Egy hónapja újra elkezdték küldeni a felszólításokat, bíznak benne, 
hogy ez a 27 millió forintos kintlévőség csökkenni fog.  A leolvasást nem helyi kollégák 
végzik, 11 vízóra leolvasó vannak az üzemmérnökség területén. A lakosság területén 6 
havonkénti leolvasás van, a leolvasások között átalány számla kerül kiállításra, a közületeknél 
havonta van leolvasás, melyet a helyi kollégák végeznek, kivéve akkor, amikor rendes 
lakossági leolvasás van, mert akkor a leolvasók végzik itt is a feladatot. A beszámoló 
gazdasági részével kapcsolatban csak annyit szeretne elmondani, hogy minden szám le van 
vezetve, ha ennél részletesebb kimutatást szeretne a képviselő-testület, akkor azt is tudnak 
készíteni. A beszámolót ennyiben szerette volna összefoglalni, amennyiben kérés merül föl 
szívesen áll rendelkezésre. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök úr 
távollétében Tóth Imre képviselőt kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság részéről: a bizottság a beszámolót 
elfogadásra javasolja, 1 kiegészítő kérdés volt az egyik bizottsági tag részéről, mivel érzékelte 
a beszámolóból a csőtörések jelentős számát, és véleménye szerint ez az elöregedett 
vízhálózat miatt adódik, ezért arra szeretne választ kapni, hogy mikor várható hálózati csere, 
hálózati felújítás az ivóvíz hálózat területén? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: meghallgatják a többi kérdést is, és majd 
egyszerre válaszolnak a vendégek.  
 
Bertalan László képviselő: szerencsére az ivóvíz hálózattal kapcsolatban nem jelentkeznek 
mostanában a lakosok panasszal, a szennyvíz hálózattal kapcsolatban viszont igen. Kettő 
utcában rendszeresen jelzik, hogy büdös van, sokszor benn a házban is, de van, amikor csak 
az udvaron a tisztítónyílásnál. Ma személyesen megnézte az egyik helyet, és a nagykapunál 
lévő tisztítónyílásban kb. az 1/3-áig áll benne a szennyvíz. Valamiért nem tud kifolyni az 
utcára. Van-e erre lehetőség, hogy ezt konkrétan megnézzék? Beszélt az egyik szennyvíz 
telepen dolgozóval, aki elmondta, hogy voltak már kinn a helyszínen, látják ők is, csak nekik 
nincs eszközük és energiájuk arra, hogy felbontsák, és engedélyük sincs. Valószínű, hogy 
felsőbb utasítás, vagy engedély kell hozzá. Meg lehetne-e ezt nézni konkrétan, ez a Sotu utca 
20. szám alatt van. A másik ilyen problémás hely a Rózsa utca 12. szám, ahonnan hetente, 
kéthetente érkezik jelzés. Meg kellene vizsgálni, hogy mi okozza a bűzt, a szivattyú leállása, 
vagy nem beindulása esetleg. 
 
Tóth Imre képviselő: a beszámoló 8. oldalán található grafikai ábrázolásban a tisztított 
szennyvíz mennyisége, melyben az látható, hogy az év elején február - március - április 
hónapokban kiugróan magas a tisztított szennyvíz mennyisége. Mi ennek az oka? A 
csapadékvíz bejut a szennyvízrendszerbe? 
 
Szőllősi Péter TRVZRT: hálózatcsere: a következő napirendi pont a gördülő fejlesztési terv, 
amelybe be van tervezve egy szakasz felújítása. Egyelőre nincsen arra pályázati lehetőség, 
hogy az ivóvíz hálózat cseréje megtörténjen. 2015-16-ban pályázat keretében mindenhol 
megtörtént a vízművek felújítása. Azt gondolja, hogy hamarosan lesz pályázati lehetőség a 
hálózat felújítására is. A TRVZRT bérleti-üzemeltetési szerződést kötött az önkormányzattal, 
nincs arra lehetősége, hogy ivóvíz hálózatot újítson fel, az önkormányzat a tulajdonos, tehát 
neki van lehetősége erre pályázatból, vagy önerőből. Szennyvízhálózat probléma: 

polgármester asszony hívta ebben az ügyben, akkor kimentek a kollégái, és azt mondták, hogy 
nem tapasztalnak problémát. Mindenképpen meg fogják nézni mindkét helyszínt. Ha az egész 
utcában van probléma, akkor valószínűleg az átemelőnél van a meghibásodás. Ha az utcában 
csak 1 lakóháznál van probléma, akkor lehet, hogy csak a saját bekötésénél van a hiba, lehet, 
hogy kontrás a csatlakozás. Tisztított szennyvíz mennyisége: tavasszal, amikor olvad a hó, és 
csapadékosabb az időjárás akkor mutat emelkedést ez az érték. 
 

(Bagi Zsolt Arnold képviselő megérkezik,  
a képviselő-testület 8 fő képviselő jelenlétében folytatja munkáját. 

 
Tóth Imre képviselő: belekerül a szennyvízhálózatba a csapadékvíz? 
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Szőllősi Péter TRVZRT: igen, belekerülhet a szennyvízhálózatba, és ezzel sajnos nem tudnak 
mit kezdeni. Van az őszi és a kora tavaszi időszak, amikor nagyon sok a csapadék, és ez 
belekerül. Nem kellene, hogy belekerüljön, de mégis megtörténik. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: a Táncsics Mihály utca és a Nefelejcs utca sarkán 2 évig folyt 
egy tolózár. Legutoljára 1 hónappal ezelőtt szólt jegyző úrnak, és 3 nap alatt megjavították. 
Előtte több lakossági bejelentés is volt, mégsem történt semmit. Ha van egy ügyfélszolgálat, 
ahová be lett jelentve, fényképet is küldött a lakos, akkor miért nem történt semmi?  
 
Lovász Imre jegyző: a TRVZRT helyi kollégái mentek ki megnézni, velük lett egyeztetve.  
 
Szőllősi Péter TRVZRT: 23 településen nem lehet mindenhol jelen, annyit szeretne kérni, 
hogy kapjon jelzést a problémákról, és akkor intézkedni fog.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az elmúlt 2 évben a kommunikáció jól működik 
az önkormányzat és a TRVZRT között, ami az előző években nem volt jellemző, valóban 
minden segítséget megkapnak. Képviselő úr kérdése arra vonatkozott, hogy azoknak a 
jelzéseknek van-e értelme, amelyek az ügyfélszolgálathoz futnak be, mert ezek szerint 2 éven 
keresztül nem lett megoldva a probléma.  
 
Szőllősi Péter TRVZRT: van értelme. A bejelentésnek 2 formája van. A Call centeren 
keresztül történő hívásnál ki lehet választani a műszaki bejelentést, Jászberényben veszik fel a 
hívást, ahol be lehet jelenteni a problémát. Ez a bejelentés biztos, hogy eljut hozzá. Ha esetleg 
a lakossági bejelentés nem erre a számra érkezik, hanem egy olyan nyomógombra, ahol 
fogyasztással, vagy számlázással foglalkoznak, ott lehet, hogy elcsúszhat a bejelentés. Ha 
fénykép érkezik, akkor minden levelet meg szokott kapni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: akkor az lenne a járható út, hogy ha a lakosok 
meghibásodást észlelnek, akkor valamelyik képviselőnek szólnak, akik jelzik azonnal.  
 
Szőllősi Péter TRVZRT: igen, ez a forma jól működhetne. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára a beszámolót az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
208/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 

A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2018. évi tevékenységéről szóló beszámolójának 
elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és a 
Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a 
Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2018. évi tevékenységéről szóló beszámolót az 
előterjesztés szerint. 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 3./ Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 5000 Szolnok, Kossuth L. út 2. sz. 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat Jászladány Nagyközség Víziközmű szolgáltatásához kapcsolódó 2020-2034 évi 
gördülő fejlesztési terv felújítási és pótlási tervrész megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. képviselője, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot minden képviselő megkapta a 
napirendi ponthoz kapcsolódóan, átadja a szót Szőllősi Péternek. 
 
Szőllősi Péter TRVZRT: a gördülő fejlesztési tervet az előző években Debrecenben állították 
össze a központban, a jelen anyagot már saját maguk állították össze. A gördülő fejlesztési 
tervet 15 évre előre kell megtervezni, a felhasznált összeg az önkormányzat bérleti díja. A 
terv beruházási, pótlási és felújítási részből áll. A felújítási és pótlási tervet a szolgáltató, azaz 
a TRVZRT nyújtja be az energetikai hivatal felé. A beruházási tervrészt az ellátásért felelős, 
azaz az önkormányzat nyújtja be. Ebben az évben van arra lehetőség, hogy a beruházási 
tervrészt is benyújthatja a TRVZRT, ehhez a szükséges anyagokat meg is küldték az 
önkormányzat részére, melyhez a képviselő-testület döntése szükséges. Ha ezeket a 
nyilatkozatokat megküldik, akkor a szolgáltató mindent be fog nyújtani, az önkormányzatnak 
nem lesz ezzel kapcsolatban feladata. Előfordult több esetben is, hogy valamelyik 
önkormányzat elfelejtette benyújtani a beruházási tervrészt, ezért megbüntették az 
önkormányzatokat. Mivel Jászladányon az ivóvíz és szennyvíz telep is megújult, illetve új, 
ezért javasolták a beruházási összegeket áttenni a felújítási és pótlási tervrészbe. Ivóvíz 
hálózat felújításra be lett tervezve 620 fm, illetve 5000 fm. Ezek hosszú távú tervek, lehet, 
hogy 2030-van fog megvalósulni. A rövid távú tervben 1 db hálózati szivattyú cseréje van 
tervezve. A rövid, közép és hosszú távú időszakokra az évek fel vannak osztva, jelen esetben 
a terv most 2020-2034 időszakra vonatkozik. Az előző terv 2019-2033 időszakra vonatkozott, 
melyben a rövidtávra tervezett dolgokat az idén kell teljesíteniük. Középtávra vannak 
betervezve a szűrőtöltetek cseréje. Ha a szűrőtöltetek cseréje nem történik meg, akkor a 
vízminőség romlani fog. Hosszútávra, 2034-re van betervezve az 1. számú kút felújítása. 
Jelen pillanatban a 2-es és 4-es számú kúttal üzemelnek, ezek folyamatosan működnek, 
nincsen másik kút, ami tudna működni, ezért szükséges az 1-es számú kút felújítása. A 
szennyvíznél, ami leghamarabb elromlik az átemelő szivattyú, ezeknek a felújítása, illetve 
cseréje lett betervezve, illetve 2030-ra az irányítástechnika felújítása. Ez egy javaslata a 
testület felé, amennyiben elfogadják, úgy testületi határozatba szükséges a döntést foglalni, és 
a határozatot a többi dokumentációval együtt szükséges visszajuttatni a TRVZRT részére.  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi 
bizottság megtárgyalta, és elfogadásra javasolja a gördülő fejlesztési tervet az előterjesztés 
szerint.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
 
Szöllősi János képviselő: 4 kút van Jászladányon, ami ivóvizet szolgáltat, melyből 2 
üzemképes. A másik kettőből az egyik, amelyik 75 méter fúrású már 30 éve nem üzemel, a 
másik pedig, amelyik felújításra szorul, jelen pillanatban az sem üzemel, és csak felújítással 
lehetne üzemképessé tenni. Ha Jászladányon a 2 kút közül valamelyikkel történik valami, 
akkor 1 kút nem bírja ellátni Jászladányt ivóvízzel. Az írásos anyag 3. számú mellékletében 
olvasható, hogy 2034-ig 160 millió forint, amit a TRVZRT felújításra, pótlásra és beruházásra 
fordít. Ugyanakkor 2034-ben 22,5 millió forint költséget terveznek. Van annak realitása, hogy 
13 év alatt 22,5 millió forintot kívánnak beruházni, 2 év alatt pedig 160 milliót? Óriási a 
különbség, és főleg a veszély, hogy mi lesz akkor, ha az egyik kút tönkremegy. Szeretné 
kérni, hogy a 2034-es időpontot, melyet az 1-es számú kút felújítására terveznek, hozzák 
előbbre a lehetőségekhez mérten. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Szöllősi Péter elmondta, hogy bármilyen 
beruházást meg lehet valósítani akár már jövőre is, ha az önkormányzat biztosítja a szükséges 
forrást. A TRVZRT-nek nincsen saját forrása a fejlesztésekre. Több forrásból valósulhat meg 
fejlesztés, vagy a bérleti díj terhére, amit az önkormányzat évente kap a hálózatért, vagy 
önerőből, illetve pályázatból.  
 
Szőllősi Péter TRVZRT: most meg sem tudja ígérni azt, amit képviselő úr kért. A fejlesztési 
terv kitöltésének vannak követelményei, és vannak olyan rendkívüli helyzetek, amit be kell 
tervezni, mely a keretösszeg 5%-a. A 19 millió forintot nem lehet előre hozni, mert a bérleti 
díj adódik össze, és görgeti maga előtt, abból adódott ez az összeg.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ez azt feltételezi, hogy ha például 5 éven 
keresztül nem lesz semmilyen rendkívüli helyzet és meghibásodás, akkor gyűlik össze a 19 
millió forint.  
 
Szőllősi Péter TRVZRT: ha veszélyeztetett a település ivóvíz ellátása, akkor összeül egy 
válságstáb, ahol az önkormányzat és a TRVZRT is jelen van, és akkor valamilyen döntésre 
kell jutni a probléma megoldására. A 19 millió forint a kút teljes komplett felújítását 
jelentené. Egyelőre a település ivóvíz ellátása nincsen veszélyben, a két kút működése 
rendben van. 
 
Szöllősi János képviselő: megköszöni a tájékoztatást. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
209/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 

 
Jászladány Nagyközség Víziközmű szolgáltatásához kapcsolódó víziközmű rendszer 
2020-2034 időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési tervének elfogadásáról 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladány Nagyközség 
Víziközmű szolgáltatásához kapcsolódó víziközmű rendszer 2020-2034 időszakra 
vonatkozó Gördülő Fejlesztési Tervét az előterjesztésben foglaltak szerint.  
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert az 
elfogadó nyilatkozatok aláírására.  
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a 
meghatalmazás aláírására, mellyel hozzájárul, hogy a Tiszamenti Regionális 
Vízművek Zrt, mint víziközmű szolgáltató a Gördülő Fejlesztési Tervet (2020-2034) a 
Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatalhoz nyújtsa be legkésőbb 2019. 
szeptember 30-ig. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. (5000 Szolnok, Kossuth Lajos út 5.) 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 

 
3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskolában a 2018/2019-es tanévben 
végzett oktató, nevelő munkáról (különös tekintettel a hátrányos és halmozottan 
hátrányos helyzetű gyermekek felzárkóztatásáról) 
Előadó: Földváriné Greiz Ágnes igazgató 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskola 
munkájáról készült írásos tájékoztatót mindenki megkapta. Igazgató asszony jelezte, hogy 
nem tud részt venni a testületi ülésen, amennyiben kérdés merül föl Seresné Lados Éva 
pedagógus áll rendelkezésre. Ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság tárgyalta, és 
elfogadásra javasolja a tájékoztatót a 2018/2019-es tanévben végzett munkáról az 
előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
210/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Jászladányi Móra Ferenc Általános iskola tájékoztatójának elfogadása 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Móra Ferenc Általános iskola 
igazgatója Földváriné Greiz Ágnes által készített tájékoztatót az általános iskolában 
végzett oktató, nevelő munkáról a 2018/2019-es tanévre vonatkozóan az elhangzott 
kiegészítésekkel együtt. 
Képviselő-testület megköszöni a pedagógusok egész évi munkáját, valamint jó 
együttműködésüket az önkormányzattal.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Móra Ferenc Általános iskola helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 

4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató a Szászbereki Kolping Katolikus Általános iskola Jászladányi 
Tagintézményében a 2018/2019-es tanévben végzett oktató, nevelő munkáról (különös 
tekintettel a hátrányos és halmozottan hátrányos helyzetű gyermekek 
felzárkóztatásáról) 
Előadó: Szikszai János tagintézmény-vezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a Kolping iskola tájékoztatóját írásban minden 
képviselő megkapta, Szikszai János tagintézmény-vezetőt kérdezi, hogy kívánja-e szóban 
összefoglalni vagy kiegészíteni? 
 
Szikszai János tagintézmény-vezető: nem kívánja kiegészíteni, összefoglalni, a kérdésekre 
szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság tárgyalta, és 
elfogadásra javasolja a tájékoztatót a 2018/2019-es tanévben végzett munkáról az 
előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
211/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Szászbereki Kolping Katolikus Általános iskola Jászladányi Tagintézménye 
tájékoztatójának elfogadása 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Szászbereki Kolping Katolikus 
Általános iskola Jászladányi Tagintézményének vezetője, Szikszai János által készített 
tájékoztatót az általános iskolában végzett oktató, nevelő munkáról a 2018/2019-es 
tanévre vonatkozóan. 
Képviselő-testület megköszöni a pedagógusok egész évi munkáját, valamint jó 
együttműködésüket az önkormányzattal.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Szászbereki Kolping Katolikus Általános Iskola Jászladányi 

Tagintézménye helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, 
megkérdezi Göröcs László megbízott intézményvezetőt, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni, 
összefoglalni? 
 
Göröcs László mb. intézményvezető: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre 
szívesen válaszol.  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
javasolja a beszámoló elfogadását. Bizottsági ülésen intézményvezető úr elmondta, hogy a 
20-22 fő közfoglalkoztatott körében a munkamorál nem igazán megfelelő. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
 
Szöllősi János képviselő: tájékoztató jelleggel szeretné elmondani, hogy 2 éve volt egy 
ajánlása, hogy segít a gyümölcsfák metszésében, melyben nagyon szép eredményeket sikerült 
elérni. Az idén májusban kiment megnézni a fákat, és örömmel tapasztalta, hogy minden 
sárgabarack fán 3-4 szem gyümölcs van. Elhatározta, hogy júniusban kimegy megnézni, és ha 
érett, akkor leszedi, és beviszi a NÜVI-be az első termést. Amikor kiment észrevette, hogy 
egyetlenegy barack sincs a fán. Mindet ellopták, ott voltak a nyomok is a fák tövén. 
 
Gyárfás Lajos képviselő: lakossági kérdést szeretne tolmácsolni: a Cserháti utca lakói 
nagyon köszönik, hogy megépült a járda, és még azt szeretnék kérni, hogy az első 
villanyoszlopra építsenek ki lámpatestet, hogy legyen ott közvilágítás. Mi ennek a menete? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az önkormányzat fog kérni árajánlatot, ha van 
pontos utca házszám. 
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Gyárfás Lajos képviselő: Cserháti utca 2. sz. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha nem kell oszlopot állítani, akkor valószínűleg 
nem kell testületi döntés hozzá, kér az önkormányzat árajánlatot, és megrendelik. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: nem volt ott eredetileg lámpatest? 
 
Gyárfás Lajos képviselő: nem. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
212/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 

 
Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolójának elfogadása a 
képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban foglalkoztatottak által 
végzett munkáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolóját a Közmunka programban 
résztvevő dolgozók - NÜVI irányításával végzett - munkájáról 2019. június-július 
hónapra vonatkozóan. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 

 
6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményben maximálisan felvehető 
gyermeklétszám felülvizsgálatára  
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lajosné Kiss Klára intézményvezetőnek. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: a tavalyi év folyamán került sor arra első alkalommal, 
hogy növelni kellett a maximálisan felvehető gyermeklétszámot, mert kevés volt a férőhely. 
Ezt akkor jegyző úrral úgy próbálták kialakítani, hogy a képviselő-testület által 
engedélyezhető 20%-os eltérést is magába foglalja, de mindezek mellett figyelembe kellett 
venni az intézmény személyi és tárgyi feltételeit. A gyermeklétszámot próbálta az 
előterjesztésbe úgy leírni, ahogyan az aktuális volt, azóta már újra változások történtek. A 
tárgyi feltételek adottak, a személyi feltételek a tavalyi évhez képest tovább romlottak 4 
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óvodapedagógus hiányzik, 5 álláshelyből 1-re tudtak felvenni augusztus 1-től dolgozót. 
Szeretné, ha az előterjesztés szerint nem történne változás a gyermeklétszámban.  

 
Bertalanné Drávucz Katalin: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság elfogadásra 
javasolja az intézményben a maximális gyermeklétszámot 264 főben meghatározni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
213/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményben maximálisan felvehető gyermeklétszám 
felülvizsgálatára 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára, továbbá a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 
intézményvezetője által közölt létszámadatokra, valamint az intézmény személyi és 
tárgyi feltételeire figyelemmel, az intézmény Alapító Okiratában meghatározott 264 
fős maximálisan felvehető gyermeklétszámot fogadja el a 2019/2020-as nevelési 
évben. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, valamint új 
pályázat kiírására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
minden képviselő megkapta, jegyző urat kéri meg, hogy tájékoztassa a képviselőket.  
 
Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület egy régebbi testületi ülésen írta ki a pályázatot a 
védőnői álláshelyre, melyre határidőben sajnálatos módon nem érkezett egyetlenegy pályázat 
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sem, így javasolja a pályázat eredménytelenné nyilvánítását. Valamint egy korábbi képviselő-
testületi döntésnek megfelelően hoztak egy új pályázati kiírást is, melyben a benyújtási 
határidő: 2019. október 18. az elbírálás pedig október 31. A pályázat elbírálását követően az 
álláshely azonnal betölthető lenne.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását, valamint az új pályázat kiírását az 
előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: tegnap a bizottsági ülésen elhangzott, hogy a vezető védőnő 
segítségét is kérte polgármester asszony, hogy találjanak Jászladányra védőnőt. Akkor 
elhangzott Szalay Orsolya neve is, hogy őt nem javasolja. Mi lesz akkor, ha pályázik? 
Elutasítják? Vagy nem pályázik egyáltalán? 
 
Lovász Imre jegyző: ha pályázik, akkor meghallgatja a képviselő-testület, és dönt, hogy 
eredményesnek tartja-e a pályázati eljárást, és felveszi őt, vagy eredménytelenné nyilvánítja a 
pályázati eljárást. Minden pályázati kiírás tartalmazza az eredménytelenné nyilvánítás jogát. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: tudomása szerint nem is szeretne ide jönni, 
Jászberényben szeretne elhelyezkedni.  

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázati eljárás 
eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
214/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
A védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a védőnői álláshelyre kiírt pályázati 
eljárást eredménytelenné nyilvánítja mivel a pályázati kiírásban meghatározott 
határidőig nem érkezett be pályázat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az új pályázat 
kiírásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
215/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Védőnői álláshely pályázati kiírásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a védőnői 
állás pályázati kiírásával kapcsolatos előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
A védőnői ellátásra a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 
20/A.§ alapján pályázatot hirdet. 
 
A jogviszony időtartama: 
 határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony 

A foglalkoztatás jellege: 
 teljes munkaidő 

A munkavégzés helye: 
 Jászladány Nagyközség közigazgatási területe 

Ellátandó feladatok: 
a területi védőnői ellátásról szóló 49/2004.(V.21.) ESZCSM rendeletben 
foglaltak szerint 

Illetmény és juttatások: 
az illetmény megállapítására és juttatásokra a Közalkalmazottak jogállásáról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései az irányadók.  

Képesítési feltételek: 
Az egészségügyi főiskolai, egyetemi védőnői szakképzettség, vagy azzal 
egyenértékűnek elismert oklevél 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 - részletes szakmai önéletrajz, motivációs levél 
 - végzettséget, szakképzettséget igazoló okiratok másolata 
 - 3 hónapnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány 
 - a pályázó nyilatkozata, amelyben hozzájárul ahhoz, hogy személyes adatait az 

elbírálásban részt vevők megismerhetik. 

A munkakör betölthetőségének időpontja: 
 A pályázatok elbírálását követően azonnal 

A pályázat benyújtásának határideje: 
 2019. 10. 18. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
 2019. 10. 31. 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Bertalanné Drávucz 
Katalin polgármester nyújt a 06-57/817-947-es telefonszámon. 

A pályázatok benyújtásának módja:  
Postai úton, a pályázatnak a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
Képviselő-testülete címére történő megküldésével (5055 Jászladány, Hősök 
tere 6. sz.). Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő 
azonosító számot, valamint a munkakör megnevezését: védőnő. 
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Személyesen: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester Jász-Nagykun-
Szolnok megye 5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz. 

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázat benyújtási határidejének lejártát követően a pályázókat a pályázat 
kiírója a képviselő-testületi ülésen meghallgatja és dönt a védőnő személyéről. 
A pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát a pályázat kiírója az eljárás 
során fenntartja. 

A pályázati kiírás közzétételének helye, ideje:  
 https://kozigallas.gov.hu és a Ladányi Hírek helyi újság 

A munkáltatóval kapcsolatos egyéb lényeges információ: 
Lehetőség van munkáltatói döntésen alapuló illetmény megállapítására. 

 
A Képviselő-testület megbízza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, hogy a 
pályázat kiírásáról gondoskodjon. 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 

8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására valamint új 
pályázat kiírására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
minden képviselő megkapta, jegyző urat kéri meg, hogy tájékoztassa a képviselőket.  
 
Lovász Imre jegyző: sajnos ugyanaz a helyzet, mint a védőnői álláshely esetében, határidőre 
itt sem érkezett egyetlenegy pályázat sem, így javasolja a pályázat eredménytelenné 
nyilvánítását. Valamint egy korábbi képviselő-testületi döntésnek megfelelően ugyanazokkal 
a határidőkkel, mint a védőnői álláshely esetében javasolja új pályázati kiírását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását, valamint az új pályázat kiírását az 
előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázati eljárás 
eredménytelenné nyilvánításával? 



 18 

A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
216/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
A felnőtt háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a felnőtt háziorvosi álláshelyre kiírt 
pályázati eljárást eredménytelenné nyilvánítja mivel a pályázati kiírásban 
meghatározott határidőig nem érkezett be pályázat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az új pályázat 
kiírásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
217/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Felnőtt háziorvosi álláshely pályázati kiírásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a III. sz. 
felnőtt háziorvosi állás pályázati kiírásával kapcsolatos előterjesztést és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
A háziorvosi munkakör betöltésére a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény 20/A.§ alapján pályázatot hirdet. 
 
A jogviszony időtartama: 
 határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony 

A foglalkoztatás jellege: 
 teljes munkaidő 

A munkavégzés helye: 
 Jászladány Nagyközség Orvosi Rendelő III. sz. háziorvosi körzet 

Ellátandó feladatok: 
Jászladány Nagyközség Orvosi Rendelőjének III. sz. háziorvosi körzetében a 
felnőtt háziorvosi feladatok ellátása, határozatlan időre szóló közalkalmazotti 
vagy vállalkozói formában, a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelővel 
kötött szerződés alapján. 

 Illetmény és juttatások:  
az illetmény megállapítására és juttatásokra a Közalkalmazottak jogállásáról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései az irányadók.  
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Képesítési feltételek: 
Egyetemi végzettség, az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. 
törvényben, valamint annak végrehajtásáról szóló 313/2011. (XII. 23.) 
Kormányrendeletben, a háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi 
tevékenységről szóló 4/2000. (II.25.) EüM rendeletben előírt feltételek. 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 - részletes szakmai önéletrajz 
 - iskolai végzettséget, szakképzettséget igazoló okiratok másolata 
 - Orvosok Országos Nyilvántartásba vételéről szóló igazolás 
 - 3 hónapnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány 
 - a pályázó nyilatkozata, amelyben hozzájárul ahhoz, hogy személyes adatait az 

elbírálásban részt vevők megismerhetik 

A munkakör betölthetőségének időpontja: 
 A pályázatok elbírálását követően azonnal 

A pályázat benyújtásának határideje: 
 2019. 10.18. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
 2019. 10.31. 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Bertalanné Drávucz 
Katalin polgármester nyújt a 06-57/817-947-es telefonszámon. 

A pályázatok benyújtásának módja:  
Postai úton, a pályázatnak a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
Képviselő-testülete címére történő megküldésével (5055 Jászladány, Hősök 
tere 6. sz.). Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő 
azonosító számot, valamint a munkakör megnevezését: felnőtt háziorvos. 
Személyesen: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester Jász-Nagykun-
Szolnok megye 5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz. 

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázat benyújtási határidejének lejártát követően a pályázókat a pályázat 
kiírója, a képviselő-testületi ülésen meghallgatja és dönt a háziorvos 
személyéről. A pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát a pályázat 
kiírója az eljárás során fenntartja. 

A pályázati kiírás közzétételének helye, ideje:  
  https://kozigallas.gov.hu és a Ladányi Hírek helyi újság 

A munkáltatóval kapcsolatos egyéb lényeges információ: 
A háziorvosi munkakör határozatlan időre szóló közalkalmazotti 
jogviszonyban, vagy vállalkozói formában, a Nemzeti Egészségbiztosítási 
Alapkezelővel kötött szerződés alapján is ellátható. 

 
A Képviselő-testület megbízza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, hogy a 
pályázat kiírásáról gondoskodjon. 
Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázatot az Egyetemek orvosi 
szakjaira is küldje meg. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat a helyi választáson közreműködő Helyi Választási Bizottság tagjainak 
megválasztására 
Előadó: Lovász Imre jegyző 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: Magyarország Köztársasági elnöke kiírta a helyi önkormányzati 
képviselők és polgármesterek általános választását 2019. október 13. napjára. A választási 
bizottságok a választópolgárok független, kizárólag a törvénynek alárendelt szervei, 
amelyeknek elsődleges feladata a választási eredmény megállapítása, a választások 
tisztaságának, törvényességének biztosítása, a pártatlanság érvényesítése és szükség esetén a 
választás törvényes rendjének helyreállítása. A Helyi Választási Bizottság legalább öt tagból 
áll, három tagját és legalább két póttagját a képviselő-testület választja meg, személyükre a 
választási iroda vezetője (jegyző) tesz indítványt, melyről a testület egy szavazással dönt, 
ahhoz módosító indítvány nem nyújtható be. A Helyi Választási Bizottság választott tagja 
csak a településen lakcímmel rendelkező, a központi névjegyzékben szereplő választópolgár 
lehet, aki az országgyűlési képviselők választásán jelöltként indulhat. A Helyi Választási 
Bizottság tagjainak javasolja Csonka Mátyás Lászlót, Földváriné Greiz Ágnest, és Szűcs 
Zoltán Lajos, akik eddig is a Helyi Választási Bizottság tagjai voltak. Póttagnak javasolja 
Rigó Péterné Katona Renátát és Víghné Gémesi Dórát, akik közül már az egyikőjük delegált 
tagként részt vett a választásokban. Felvette velük a kapcsolatot, és vállalják a feladat 
ellátását. Kéri a testülettől az előterjesztés megtárgyalását és elfogadását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az írásos 
anyagban szereplő határozati javaslatot? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
218/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Helyi Választási Bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Választási eljárásról 
szóló 2013. évi XXXVI. törvény 23.§-ában kapott jogkörében eljárva, a Helyi 
Választási Iroda vezetőjének indítványára a jászladányi Helyi Választási Bizottságba 
az alábbi személyeket választja meg tagnak, illetve póttagnak: 
 
Tagok: 

Csonka Mátyás László Jászladány, Táncsics Mihály u. 36. 
Földváriné Greiz Ágnes Jászladány, Fekete Pál u. 49. 
Szűcs Zoltán Lajos Jászladány, Kossuth Lajos u. 65. 
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Póttagok: 

Rigó Péterné Katona Renáta Jászladány, Posta u. 1. 
Víghné Gémesi Dóra Jászladány, Nefelejcs u. 3.  
 
A Helyi Választási Bizottság választott tagjainak megbízatása a következő általános 
választásra létrehozott bizottság alakuló üléséig tart. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Helyi Választási Bizottság tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 

1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a közterületen történő szeszesital fogyasztás szabályairól szóló 
önkormányzati rendelet elfogadására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek.  
 
Lovász Imre jegyző: a szabálysértési törvény a következőket rögzíti: „szabálysértést követ el, 

aki a szeszes ital árusítására vagy a közterületen történő fogyasztására vonatkozó – 

törvényben, kormányrendeletben vagy önkormányzati rendeletben meghatározott – tilalmat 

megszegi”. Tekintettel arra, hogy törvény és kormányrendelet nem rendelkezik róla, így az 
önkormányzatnak van lehetősége, hogy rendeletben megtiltsa ezt a tevékenységet. Ha a 
képviselő-testület megalkotja ezt a helyi önkormányzati rendelete, akkor ezt követően a 
rendőrségnek és a közterület-felügyelőknek lesz arra lehetősége, hogy helyszíni bírságot 
szabjon ki, vagy feljelentéssel éljen az elkövető ellen. A rendelet-tervezet tartalmaz 
kivételeket is, amikor meg lenne engedve a szeszesital fogyasztás közterületen. Az egyik 
kivétel az érvényes közterület-használati engedéllyel rendelkező vendéglátó egységeknek 
nyitvatartási időben, a másik kivétel a közterület-használati engedéllyel rendelkező alkalmi 
rendezvények esetében és a harmadik kivétel minden év első és utolsó napja. Jelen rendelet 
október 1-jén lépne hatályba, addig a lakosság értesülne erről a rendeletről, és fel tudnának rá 
készülni. A bizottsági ülésen fölmerült, hogy van egy üzlet Jászladányon, ahol a kerékpárút 
mellett kipakolnak és zavarják a közlekedést, és az volt a kérdés, hogy lehet-e ellenük 
fellépni. Az építési törvény határozza meg azt, hogy „jogszabályban meghatározott esetekben 

és módon az építésügyi hatóság elrendelheti a telek bekerítését”. Ennél az esetnél a 
jogszabályban meghatározott módot egy másik építési jogszabály nevesíti, amelyen benne 
van, hogy ha a közlekedésbiztonságot veszélyezteti, akkor lehetősége van az építésügyi 
hatóságnak a kerítés elrendelésére. Ezzel kapcsolatban meg tudja keresni a hatáskörrel és 
illetékességgel rendelkező építésügyi hatóságot, hogy járjon el az ügyben. 
 

Tóth Imre képviselő: abban az esetben, ha mégsem lehet elrendelni a kerítés megépíttetését, 
akkor nem-e lehetne jogszabályt találni arra, hogy ez a hely annyira szorosan a közterületen 
van, hogy hiába magántulajdon, mindenki korlátozás nélkül igénybe veheti, tehát 
közterületnek számít, mivel nincs kiírva, hogy magántulajdon, nem jelzi ezt semmi. Ha a 
kerítésépítésre kötelezés nem valósulhat meg, akkor másik úton kell elindulni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a búcsúnál is ezt volt a helyzet, hogy hiába volt 
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magánterületen megtartva, a fogyasztóvédelem elmondta, hogy közterületté válik, ha 
rendezvény van rajta.  
 
Lovász Imre jegyző: utána fog járni ennek pontosan, a közterületté válás le van szabályozva. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: biztos, hogy a szóban forgó terület magánterület? 
 
Lovász Imre jegyző: igen, térképmásolatot kértek le, amelyen látszik.  
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: és a buszmegálló? 
 
Lovász Imre jegyző: azt nem tudja. 
 
Tóth Dániel rendőr őrnagy: az üzemanyagtöltő állomások területei és a bevásárlóközpontok 
területei közforgalom számára megnyitott magánutak, melyek közterületnek minősülnek, és 
azok a szabályok is vonatkoznak rá. Kérdése, hogy a térképmásolat szerint meddig tart a 
magántulajdon, valamint az árusításra vonatkozó engedélyük mire terjed ki? Bolton belüli, 
vagy bolton kívül is árusíthat? Ami még indok lehet, hogy a KRESZ szerint gyalogos a 
kerékpárútra csak akkor léphet, ha nincsen ott járda. Meg kell vizsgálni, hogy meddig tart a 
magánterület. Ha közterület számára megnyitott magánút, akkor közterületnek minősül. A 
járda is az övéké? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem. Ott már nincs járda, hanem a két lépcső 
között van egy terasz rész, amelyet ők használnak.  
 
Tóth Dániel rendőr őrnagy: van engedélye közterület árusításra? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ott nem árul, csak fogyasztás van. 
 
Tóth Dániel rendőr őrnagy: az építéshatóságot kell megkeresni, hogy ennek a területnek a 
megközelítése kerékpárúton történik, amely balesetveszélyes is lehet.  
 
Lovász Imre jegyző: az engedélyt termékkörökre kapja.  
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: ezeknél az asztaloknál már iroda működik, a vállalkozók ott 
fizetik ki a dolgozókat, ott intéznek bizonyos ügyeket. 
 
Lovász Imre jegyző: a közlekedésbiztonságot kell megközelíteni, olyan fényképeket kell 
készíteni, ahol látszik, hogy veszélyeztetik a közlekedést.  
 
Bertalan László képviselő: jövő hét szerdán lesz ott ez a környék bekamerázva, a 
kamerafelvételből fognak tudni lementeni képeket. 
 
Gyárfás Lajos képviselő: akkor azt fogja mondani a tulajdonos, hogy nem engedélyezi, hogy 
a kamera nézze a magánterületét.  
 
Bertalan László képviselő: csak a kerékpárút széléig fog látni a kamera. 
 
Lovász Imre jegyző: az üzlet jelenlegi üzemeltetője az ÁCS MÁRT Kft.  
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Bagi Zsolt Arnold képviselő: a tulajdonos Tolvaly József. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság elfogadásra 
javasolja a rendelet megalkotását az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a rendelet 
megalkotásával? 
A Képviselő-testület a rendelet tervezetet 8 igen szavazattal – minősített többséggel - 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

14/2019. (VIII. 23.) önkormányzati rendelete 

a közterületen történő szeszesital fogyasztás szabályairól 

 
(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 

 

Tóth Dániel rendőr őrnagy: ha feljelentés készül a közterület-felügyelőség, rendőrség vagy a 
NAV részéről, akkor a Járási Hivatalhoz kerül a szabálysértés. Nem a rendőrség fog eljárni, 
ugyanúgy, mint a köztisztasági szabálysértésnél sem, hanem a Kormányhivatal elsőfokú 
szabálysértési hatósága. A helyszíni bírság kiszabására a rendőrség és a közterület-
felügyelőség jogosult, az előírt szabályok betartásával.  
 
 
1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató a polgármester és a jegyző 2019. július 1. - 2019. augusztus 15. közötti 
időszakban átruházott hatáskörében hozott döntéseiről 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: minden évben adatszolgáltatást kell teljesítenie az önkormányzatnak 
nagyon sok témakörben, így az ügyiratokkal kapcsolatban is. 2019. július 1-től új felületen 
szükséges ezt az adatszolgáltatást biztosítani, amelyben már kéri a rendszer a polgármester és 
a jegyző átruházott hatáskörében hozott döntéseit is. Jelenleg a jegyzőit még nem kéri. Szám 
szerint szükséges megadni jelenleg, de előfordulhat, hogy a későbbiekben már a döntéseket is 
elő kell terjeszteni.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 
tájékoztatót az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
219/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
A polgármester és a jegyző 2019. július 1. - 2019. augusztus 15. közötti időszakban 
átruházott hatáskörében hozott döntéseiről szóló tájékoztató elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a polgármester 
és a jegyző 2019. július 1. - 2019. augusztus 15. közötti időszakban átruházott 
hatáskörében hozott döntéseiről készült beszámolót az alábbiak szerint:  
 

Polgármester:  
 

Ügy típusa Határozatok 
száma 

Temetési költségekhez nyújtott települési támogatásról 6 
Köztemetés elrendeléséről - 
A rendkívüli települési támogatásról és halasztást nem tűrő 
ügyekben két bizottsági ülés között 

3 

Szemétdíjkedvezmény iránti kérelmekről - 
Születésnapjukat ünneplők települési támogatásáról 3 
Elsőszülött gyermekek születésének települési támogatásáról - 
Jászladány nagyközség címerének előállítására, használatára és 
forgalomba hozatalára beérkezett kérelmekről 

- 

Bentlakásos intézményi ellátást igénybevevők települési 
támogatásáról 

- 

Összesen: 12 
 

Jegyző: 
 

Ügy típusa Határozatok 
száma 

A lakhatáshoz kapcsolódó kiadások viseléséhez nyújtott települési 
támogatásról 

37 

Gyógyszerkiadások viseléséhez nyújtott támogatásról 286 
Gyermekét egyedül nevelő özvegy települési támogatásáról - 
Fogyasztási mérőhely – villamos energia fogyasztásmérő szekrény – 
szabványos kiépítéséhez nyújtható települési támogatásról 

1 

Nyugállományú köztisztviselők támogatásáról - 
Összesen: 324 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a MÁV Magyar Államvasutak Zártkörűen Működő Részvénytársasággal 
kötendő együttműködési megállapodás elfogadására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a MÁV küldött egy együttműködési 
megállapodás mintát, melyet mindenki megkapott, a MÁV egyik osztályvezetője kereste meg 
ezzel a lehetőséggel. Jegyző úrral és Göröcs Lászlóval részletesen megbeszélték, hogy milyen 
feladatokkal járna ez a megállapodás. Pénzügyi bizottság tárgyalta, milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi 
bizottság javasolja a testületnek, hogy ne kössenek szerződést a MÁV-val.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
220/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
A MÁV Magyar Államvasutak Zártkörűen Működő Részvénytársasággal kötendő 
együttműködési megállapodás elutasítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta, és a 
Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel nem fogadja el a 
MÁV Magyar Államvasutak Zártkörűen Működő Részvénytársasággal kötendő 
együttműködési megállapodást, tekintettel az önkormányzat szűkös anyagi helyzetére. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a fogorvosi rendelőben működő légkondicionáló készülék cseréjére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: írásos kérelem érkezett az önkormányzathoz, és 
mellé kiküldésre került még 3 árajánlat. Pénzügyi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
tárgyalta, és a képviselő-testületnek javasolja a fogorvosi rendelőben működő légkondícionáló 
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készülék cseréjét, amikor az működésképtelenné válik, de legkésőbb 2020. évben. A bizottság 
továbbá javasolja a beérkezett három árajánlat közül a legkedvezőbb, a Gyökös Elektro Kft. 
ajánlatának elfogadását 1 db Rcool Display 2,5 kw klíma készülék beszerzésére és 
felszerelésére, bruttó 225.000.- forint összegben. 
 
Tóth Imre képviselő: amennyiben ebben az évben nem történik meg a készülék cseréje, úgy 
az önkormányzat a költséget beépíti a 2020. évi költségvetésébe.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
221/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
A fogorvosi rendelőben működő légkondicionáló készülék cseréjére 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta, és a 
Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a fogorvosi 
rendelőben működő légkondicionáló készülék cseréjéhez 2019. évben abban az 
esetben járul hozzá, amennyiben a készülék az működésképtelenné válik. 
Képviselő-testület a 2020. évi költségvetés tervezése során betervezi a légkondicionáló 
készülék cseréjét, amely során a beérkezett három árajánlat közül a legkedvezőbb, a 
Gyökös Elektro Kft. ajánlatát fogadja el 1 db Rcool Display 2,5 kw klíma készülék 
beszerzésére és felszerelésére, bruttó 225.000.- forint összegben. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 

1 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a közművelődési érdekeltségnövelő támogatásra benyújtandó pályázatról 
Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Kun Adriennek. 
 
Kun Adrienn mb. intézményvezető: lehetőség van pályázni közművelődési 
érdekeltségnövelő pályázatra, melyhez az önerőt már betervezte a képviselő-testület az 
önkormányzat költségvetésébe. A pályázat benyújtásához szükséges a testület határozata.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
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Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
javasolja a pályázat benyújtását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
222/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Pályázat benyújtása a közművelődési érdekeltségnövelő támogatásra 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel pályázatot nyújt be a Magyarország 
2019. évi központi költségvetéséről szóló 2018. évi L. törvény (a továbbiakban: Kvtv.) 
3. melléklet II. 4. a) pontja szerint a közművelődési érdekeltségnövelő támogatásra.  
Az önkormányzat 400.000,- Ft önerőt biztosít a pályázathoz az intézménye 2019. évi 
költségvetésében az egyéb üzemeltetési, fenntartási anyagbeszerzés soron. Egyben 
kijelenti, hogy az önerőt és az elnyert pályázati összeget a Nagyközségi József Attila 
Művelődési Ház és Könyvtár közművelődési feladatellátásának technikai, műszaki 
eszközállományának, berendezési tárgyainak, infrastruktúrájának fejlesztésére 
használja fel. 
Képviselő-testület felhatalmazza Kun Adriennt a Nagyközségi József Attila 
Művelődési Ház és Könyvtár megbízott intézményvezetőjét a pályázat benyújtására, 
valamint felkéri Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert és Lovász Imre jegyzőt a 
szükséges nyilatkozatok és hitelesítések megtételére. 
 

Felelős: polgármester, jegyző, mb. intézményvezető 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 

1 5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés vásárlási utalvány kibocsátására, valamint a vásárlási utalvány 
kibocsátásáról szóló szabályzat elfogadására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek.  

 
Lovász Imre jegyző: a szociális törvény adja meg az alapjait a vásárlási utalvány 
kibocsátásának, miszerint a képviselő-testület a létfenntartást veszélyeztető rendkívüli 
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élethelyzetbe került, valamint az időszakosan vagy tartósan létfenntartási gonddal küzdő 
személyek részére rendkívüli települési támogatást köteles nyújtani. Egyéb esetben 
önkormányzati rendeletben meghatározott feltételek alapján – pénzbeli vagy természetbeni 
formában – települési támogatást nyújthat. Két évvel ezelőtt az önkormányzat bocsátott ki 
vásárlási utalványt, és igény merült föl ahhoz hasonlóan, hogy az idei évben is kerüljön 
vásárlási utalvány kibocsátásra. A pénzügyi osztály kigyűjtötte, hogy jelenleg mekkora 
mértékű felhasználás volt a szociális keretben, mennyi a várható kiadás év végéig, és mennyi 
az összeg, ami még szabadon felhasználható. Közel 20 millió forint maradt támogatásra, 
amelyet a bizottság átruházott hatáskörben felhasználhat. Erről a bizottság ülésén a tegnapi 
napon döntés is született.  

 
Bertalanné Drávucz Katalin: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság hosszas 
megbeszélés után úgy döntött, hogy egyszeri 3.000,- forint – év végi – települési 
támogatásban kívánja részesíteni természetbeni juttatásként vásárlási utalvány formájában a 
megnövekedett téli költségek enyhítésére. A 18 év alatti gyermeket, aki rendszeres 
gyermekvédelmi kedvezményben nem részesül, a 18 és 65 év közötti személyeket, a 65 év 
feletti személyeket, akik bentlakásos intézményi ellátást igénybe vevők települési 
támogatásában nem részesülnek. A bizottsági ülés után volt még arról szó, hogy ennek 
kiosztására év végére kellene kerülnie, hiszen akkor a szociális indokoltsága megvalósul. A 
kivonatban ugyan nem szerepel, de szó volt a szociális intézmények támogatásáról a 
fennmaradó összegből.  
 
Lovász Imre jegyző: a helyi önkormányzati rendeletben jelenleg úgy van szabályozva, hogy 
a Képviselő-testület a mindenkor hatályos jogszabályok betartása mellett utalványt bocsáthat 
ki, amely természetbeni juttatásként nyújtható az arra jogosultak részére. Ezt a jogosultsági 
kört a bizottság határozza meg. Minden év végén a megmaradó települési támogatás terhére – 
a Képviselő-testület felhatalmazása alapján – a bizottság Jászladány nagyközség lakosai 
részére települési támogatást nyújthat természetbeni juttatásként, utalvány formájában. 
Kérése, hogy - tekintettel a szombaton induló kampányidőszakra – ne essen az utalvány 
kiosztása egybe a kampányidőszakkal.  Javasolja a lakosság kiértesítését a választás utáni 
napokban, és a támogatást is akkor lehetne kiosztani részükre, melyet december elejéig fel 
tudnának használni. Így kevésbé támadható a bizottság és a testület. Ha ezt elfogadja a 
testület, akkor a szabályzatot is szükséges módosítani, főleg amiatt, hogy 3 ezer forintos 
támogatást állapított meg a bizottság, így a III. 5. pontja tartalmazza, hogy „A vásárlási 

utalványt a kibocsátó az általa meghatározott mennyiségben jogosult kibocsátani 2000,- Ft-os 

kibocsátási értékben.” ezt módosítani szükséges 3.000,- Ft-os vagy 1.000,- Ft-os kibocsátási 
értékre. Ugyanezen rész 6. pontja tartalmazza, hogy mely időpont az utalvány felhasználási 
időszaka, ide bele lehetne venni, hogy 2019. október 21-től fel lehet használni. Október 13-t 
követően ki lenne értesítve a lakosság, és a következő héttől december 8-ig lehetne 
felhasználni az utalványt. A szabályzat IV. 1. b. pontja tartalmazza az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság döntését, mely értelemszerűen módosításra kerülne, illetve a 2. pont d. 
alpontja tartalmazza, hogy „A vásárlási utalvány tulajdonosa jogosult a utalvány 

beváltásával a felhasználási időszakon belül az I. 4. pontjában meghatározott üzletekben a 

vásárlási utalvány kibocsátási értékén árut vásárolni.”. Ide javasolja belefoglalni, hogy mely 
időszakban. Az elszámolási időszak (V. 1. pont) „A vásárlási utalvány kibocsátásától 

folyamatosan 2019. december hó 20. napjáig.”.   Ebbe is javasolja beleírni, hogy 2019. 
október 21-től. A közlemények közzétételét is a választást követő naptól javasolja feltenni az 
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önkormányzat honlapjára, valamint a hirdetőtáblára is. Ettől függetlenül meg fog jelenni az 
önkormányzat honlapján a döntés tekintettel arra, hogy minden egyes határozat feltöltésre 
kerül az önkormányzat honlapjára, így a határozat nyilvános.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a bizottság döntött a támogatás mértékéről, arról 
most nem kell dönteni. Mi a helyzet a szociális intézmények támogatásával?  
 
Lovász Imre jegyző: az ügyrendi bizottság év végén fog dönteni az intézmények 
támogatásáról, a megmaradt összeg ismeretében.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ért egyet a vásárlási utalvány 
kibocsátásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen, 1 nem szavazattal elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
223/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 

 
Vásárlási utalvány kibocsátásáról  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – a szociális igazgatásról 
és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 23. § (3) bekezdés b) pontja és 45. 
§-a, valamint a települési támogatásról szóló 5/2015. (II.23.) Önkormányzati rendelet 
5. § (4) – (6) bekezdései alapján az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság javaslatára 
figyelemmel vásárlási utalvány kibocsátását határozza el. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal Igazgatási és Pénzügyi Osztálya helyben, 
 3./ Lakosság – helyben szokásos módon 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a jegyző úr 
által felsorolt kiegészítésekkel a vásárlási utalvány kibocsátásáról szóló szabályzatot? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
224/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Vásárlási utalvány kibocsátásáról szóló szabályzat elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének a szervezeti és 
működési szabályzatról szóló 6/2015. (II.23.) önkormányzati rendelet 6. számú 
melléklet 2. pont f) alpontja alapján az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság átruházott 
hatáskörben a 323/2019. (VIII. 21.) számú határozatával döntött arról, hogy a 
Szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 45. § (4) 
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bekezdése alapján hivatalból, a rendelkezésre álló keret, és a jogosultak létszáma 
alapján alanyi jogon települési támogatást nyújt. 
Támogatásra jogosult a helyi vizuál regiszter szerint minden 2019. július 31. napján 
jászladányi állandó lakhellyel rendelkező lakos, kivéve: 
- aki 2019. július 31. napját követően elköltözött, vagy  
- aki rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesül, vagy 
- aki a bentlakásos intézményi ellátást igénybe vevők települési támogatásában 

részesül. 
Továbbá a támogatásra jogosult minden 2019. július 31. napja, valamint 2019. október 
21. napja között született jászladányi állandó lakóhellyel rendelkező lakos.  
A támogatás mértéke: egyszeri 3.000.- forint értékű települési támogatás. 
A támogatás formája: természetbeni juttatásként vásárlási utalvány. 
A támogatás célja: a várhatóan magas téli rezsiköltségek, mint alkalmanként 
jelentkező többletkiadások enyhítésére. 
A Képviselő-testület elfogadja az előterjesztés mellékletét képező Vásárlási Utalvány 
kibocsátásáról szóló szabályzatot (a továbbiakban: szabályzat). Felhasználási hely a 
szabályzat I. pont 4. alpontjában meghatározott az az üzlet lehet, amelynek az 
üzemeltetője a szabályzat 2. mellékletében meghatározott együttműködési 
szabályzatot aláírta legkésőbb a szabályzat átadását követő 15 napon belül. A 
támogatás formája kizárólag a szabályzat I. pont 5. alpontjában meghatározott 
termékkörök lehetnek. 
A Képviselő-testület jelen határozat alapján megbízza a Jászladányi Polgármesteri 
Hivatal Igazgatási Osztályát, hogy a jogosultak részére a támogatás megállapításával 
és 2019. október 13-át követő kiértesítésével kapcsolatos feladatokat ellássa, valamint 
megbízza a Pénzügyi Osztályt, hogy a támogatások kifizetésével és elszámolásával 
kapcsolatos feladatok ellássa. 
A Képviselő-testület felkéri Jászladány jegyzőjét, hogy a szabályzatot 2019. október 
13-át követően az önkormányzat hivatalos honlapján, valamint a hirdetőtáblán tegye 
közzé. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal Igazgatási és Pénzügyi Osztálya helyben, 
 3./ Lakosság – helyben szokásos módon 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 

1 6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előzetes környezeti vizsgálat lefolytatás szükségességének megállapítására 
Előadó: Dankó Zoltán főépítész 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület korábban döntött arról, hogy a Rendezési Terv 
módosítását indítja el a T-Plasztik Kft. valamint a Jász-Föld Zrt. kérelmére. A két eljárás 
időközben összevonásra került. Az önkormányzat megkereste az érintett szakhatóságokat, 
hogy nyilatkozzanak arról, igénylik-e környezeti vizsgálat lefolytatását. Minden 
szakhatóságtól megérkezett a válasz, melyben egyik hatóság sem kezdeményezte előzetes 
környezeti vizsgálat lefolytatását. Az önkormányzatnak mérlegelési jogköre van, hogy a 
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hatásvizsgálatot kívánja-e lefolytatni, vagy sem. A döntést meg kell küldeni az állami 
főépítésznek. Ha úgy dönt a testület, hogy szeretné az előzetes környezeti vizsgálat 
lefolytatását, akkor azt le kell folytatni. Ha eltekint tőle a testület, akkor gyorsabb lesz a 
Rendezési Terv módosításával kapcsolatos eljárás.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság nem javasolja a 
környezeti vizsgálat lefolytatását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
225/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Előzetes környezeti vizsgálat lefolytatás szükségességének megállapítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a T-Plasztik Kft. és a Jász-Föld Zrt. 
fejlesztési beruházása megvalósítása érdekében történő TRE módosítás tervezete 
kapcsán – összhangban a környezet védelméért felelős közigazgatási szervek 
véleményével – tekintettel arra, hogy nem várható jelentős környezeti hatás, nem tartja 
szükségesnek környezeti vizsgálat lefolytatását. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k  
 
 
1 7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Egyebek 
Előadó: Gyárfás Lajos képviselő 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: átadja a szót Gyárfás Lajos képviselőnek. 
 
Gyárfás Lajos képviselő: 2 havi tiszteletdíját szeretné felajánlani, az egyiket a 
Környezetvédő Nyugdíjas Klub részére, a másikat a Helyi Vöröskereszt részére. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: 2 havi tiszteletdíját szeretné felajánlani, az egyiket a Helyi 
Vöröskereszt részére, a másikat a Polgárőrség részére. 
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Bertalan László képviselő: 2 havi tiszteletdíját szeretné felajánlani a Polgárőrség részére 
kameraszerelésekre. 
 
Tóth Imre képviselő: 2 havi tiszteletdíját szeretné felajánlani a Polgárőrség részére 
kamerarendszer kiépítésére. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: szeretné tájékoztatni a képviselőket, hogy most azért nem 
ajánlja fel a tiszteletdíját, mert szeptemberben mennek a testvértelepülésre, Oromhegyesre, és 
úgy beszélte meg az igazgatósággal, hogy oda ajánlja fel, és abból az iskolának és a 
vendéglátóknak ajándékot vásárolnak. 
 
Szöllősi János képviselő: egy kérdést szeretne feltenni, hogy a megépített kerékpárút 
tisztántartása kinek a feladata? A lakosságé? Szívesen felszedi a kerékpárúton széttört 
üvegeket, de ez egyaránt veszélyezteti a kerékpárosoknak és a gyalogosoknak is a 
közlekedését. A másik probléma az Ady Endre u. 5. szám alatti ingatlannal kapcsolatos, 
melyet már nem egyszer szóba hozott. A tulajdonosnak már többször szólt, hogy tegye már 
rendbe a telket, aki azt mondta, hogy majd akkor teszi rendbe, ha megbüntetik. Ha fel lett már 
szólítva, akkor menjen a büntetés is, mert tűrhetetlen, hogy tavasz óta már 18 patkányt fogtak 
ki emiatt.  
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: ha jegyző úr felveszi az építésügyi hatósággal a kapcsolatot, 
akkor a Jászkiséri u. 22. szám alatti ingatlant is jelezze, mert ott már leomlott a gang. 
Valamikor odajárnak illetéktelenek, és gyújtogatnak ott. Ha a gaz ott lángra kap, akkor a 
szülei háza leég. 
 
Lovász Imre jegyző: már többször volt jelezve az építéshatóság felé az ingatlan állapota, de 
még nem kötelezték bontásra. A gazos porták kapcsán felírta ezt a két címet, el fognak járni 
benne. A Jászkiséri utcai ingatlannal kapcsolatos jelzést továbbítani fogja az építéshatóság 
felé. A kerékpárút tisztán tartása önkormányzati feladat. 
 
Bertalan László képviselő: őrsparancsnok úrnak szeretné jelezni, hogy a Jászkiséri u. 22. 
szám alatti ingatlannal szemben ismét ott van az a személy, akit már tavalyelőtt elzavartak. A 
szomszédok jelezték, hogy már több alkalommal elzavarták, de nem megy el.  
 
Tóth Dániel rendőr őrnagy: meg fogják nézni a helyszínt.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a költségtérítése terhére 2 havi képviselői 
tiszteletdíjnak megfelelő összeget ajánl fel a Polgárőrség részére kameraépítésre. 
 
Tóth Dániel rendőr őrnagy: nagyon pozitív dolog ez a kameraépítés. Érezhető is a hatása, a 
rendőrség is nagyon örül, és más településen is bizonyított a hatása, mert vagy csökkentek a 
jogsértések, vagy megszűntek. 
 
Bertalan László képviselő: az elmúlt hónapban a József Attila utcában, a Bem Apó telepen 
és a Lehel utcában kerültek új kamerák szerelésre. A mai napon és a jövő héten régiek lesznek 
cserélve. Lesz olyan hely is, ahol a régit meghagyják, és lesz mellé egy új felszerelve. Még 
eben az évben pályázati keretből lesz 7 új kamerahely felszerelve.   

(További hozzászólás nem hangzik el.) 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni Gyárfás 
Lajos képviselő 1 havi tiszteletdíj felajánlását a Környezetvédő Nyugdíjas Klub 
támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
226/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Gyárfás Lajos képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Gyárfás 
Lajos képviselő augusztus hónapra járó, havi bruttó 48.350,- forint tiszteletdíj és 
8.461,- forint járulékai, összesen bruttó 56.811,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a 
Környezetvédő Nyugdíjas Klub támogatására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Gyárfás Lajos képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Környezetvédő Nyugdíjas Klub  
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni Gyárfás 
Lajos képviselő tiszteletdíj felajánlását a Vöröskereszt Jászladányi Alapszervezete számára? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
227/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Gyárfás Lajos képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Gyárfás 
Lajos képviselő szeptember hónapra járó, bruttó 48.350,- forint tiszteletdíj és 8.461,- 
forint járulékai, összesen bruttó 56.811,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a Magyar 
Vöröskereszt Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Szervezet Jászladányi Alapszervezete 
támogatására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Gyárfás Lajos képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Magyar Vöröskereszt Jászladányi Alapszervezete  
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni Bagi Zsolt 
Arnold képviselő tiszteletdíj felajánlását Vöröskereszt Jászladányi Alapszervezete számára? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
228/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Bagi 
Zsolt Arnold képviselő augusztus hónapra járó, bruttó 54.850,- forint tiszteletdíj és 
9.599,- forint járulékai, összesen bruttó 64.449,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a Magyar 
Vöröskereszt Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Szervezet Jászladányi Alapszervezete 
támogatására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bagi Zsolt Arnold képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Magyar Vöröskereszt Jászladányi Alapszervezete  
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni Bagi Zsolt 
Arnold képviselő tiszteletdíj felajánlását a Jászladányi Polgárőr Egyesület számára? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
229/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Bagi 
Zsolt Arnold képviselő szeptember hónapra járó, bruttó 54.850,- forint tiszteletdíj és 
9.599,- forint járulékai, összesen bruttó 64.449,- Ft tiszteletdíj-felajánlását a 
Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bagi Zsolt Arnold képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Jászladányi Polgárőr Egyesület  
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni Bertalan 
László képviselő 2 havi tiszteletdíj felajánlását a Jászladányi Polgárőrség számára? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
230/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Bertalan László képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Bertalan 
László képviselő augusztus és szeptember hónapra járó, havi bruttó 48.350,- forint 
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tiszteletdíj és 8.461,- forint járulékai, összesen bruttó 113.622,- Ft tiszteletdíj-
felajánlását a Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására kamera rendszer 
kiépítéséhez. 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bertalan László képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Jászladányi Polgárőr Egyesület  
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni Tóth Imre 
képviselő 2 havi tiszteletdíj felajánlását a Jászladányi Polgárőrség számára? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
231/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Tóth Imre képviselő tiszteletdíjának felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi Tóth 
Imre képviselő augusztus és szeptember hónapra járó, havi bruttó 48.350,- forint 
tiszteletdíj és 8.461,- forint járulékai, összesen bruttó 113.622,- Ft tiszteletdíj-
felajánlását a Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására kamera rendszer 
kiépítéséhez. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Tóth Imre képviselő helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 4./ Jászladányi Polgárőr Egyesület  
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Bertalanné 
Drávucz Katalin polgármester költségtérítés felajánlásával a 2 havi képviselői tiszteletdíjnak 
megfelelő összegben a Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
232/2019. (VIII. 22.) sz. határozata 
 
Bertalanné Drávucz Katalin költségtérítésének felajánlása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szeptember és október havi költségtérítés 
felajánlását 2 havi képviselői tiszteletdíjnak megfelelő bruttó 113.622,- összegben a 
Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatására kamera rendszer kiépítéséhez. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Bertalanné Drávucz Katalin polgármester helyben, 




